
Politieke vragen - VVD 

De Kadernota 2026 ligt voor ons. Een nota die zich kenmerkt door voorzichtigheid en 
financieel realisme. Vanuit VVD-perspectief zien we daarin goede elementen – zoals het 
vasthouden aan een solide begroting en het feit dat de OZB niet wordt verhoogd. Hulde 
daarvoor: niet elke last hoeft op de schouders van onze inwoners te belanden. 

Maar eerlijk is eerlijk, het college had er misschien een extra kop koffie bij kunnen 
nemen – we zien óók kansen voor slimmer, scherper en daadkrachtiger beleid. Want 
voorzichtigheid is mooi, maar vooruitgang begint bij richting durven geven. 

 
1. Terughoudendheid is begrijpelijk – maar geef wél richting 
Het principe 'nieuw voor oud' is logisch – elke euro kun je immers maar één keer 
uitgeven. Maar stilstand is geen strategie. Als je alleen maar terugkijkt in de 
achteruitkijkspiegel, rijd je op den duur de berm in. 

Vraag aan het college: Kunt u voorbeelden noemen van beleid dat u actief heeft 
heroverwogen om ruimte te maken voor actuele behoeften, zoals woningbouw of 
digitale dienstverlening? 

 
2. Watervalmethode: prima idee, maar waar stroomt het heen? 
De VVD steunt het principe van de watervalmethode. Maar zonder helder overzicht voelt 
het soms alsof we een tochtje maken zonder kaart én zonder zwemvest. 

Vraag aan het college: Wanneer kunnen wij als raad een duidelijk overzicht verwachten 
van de maatschappelijke effecten van deze bezuinigingsmaatregelen? 

 
3. Lokale lasten: OZB blijft buiten schot – gelukkig maar 
Wij zijn opgelucht dat de OZB niet wordt verhoogd. Onze inwoners hebben al genoeg 
aan hun hoofd – een extra belastingdruk is het laatste wat ze nodig hebben. De 
verhoging van toeristenbelasting en parkeertarieven begrijpen wij, zolang bezoekers niet 
het gevoel krijgen dat ze een entreekaartje voor de gemeente kopen. 

Vraag aan het college: Hoe borgt het college dat deze lastenverhoging niet onbedoeld 
de ondernemers schaadt die juist van bezoekers afhankelijk zijn? 
Vraag aan het college: Wanneer en op welke manier worden de ondernemers bij de 
plannen betrokken? 
 

4. € 500.000 voor het nieuwe college: prima, maar laat het geen stoffige envelop 
worden 
Het gereserveerde bedrag van € 500.000 is sympathiek. Maar laten we voorkomen dat 
het straks stof ligt te vangen in een la met het label ‘voor later’. 



Vraag aan het college: Hoe verhoudt deze reservering zich ten opzichte van het ‘nieuw 
voor oud’-principe? Ergo, welke plannen moeten wijken voor deze (nieuwe) uitgave? 
Vraag aan het college: Kan dit geld niet beter nu al gericht worden ingezet voor actuele 
uitdagingen? 
Vraag aan het college: Kan het college alvast suggesties (mee)geven voor een 
effectieve en resultaatgerichte inzet van dit bedrag, samen met raad en samenleving? 


